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PROROKÓŁ NR XXXIV/17 

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach 

z dnia 31 maja 2017 roku 

XXXIV sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach odbyła się w Gminnym Centrum 

Zachowania Dziedzictwa Kulturowego, Informacji  i Edukacji w Wilamowicach,                         

ul. Paderewskiego 3  (I piętro, sala konferencyjna). 

Obradom przewodniczył: 

Pan Stanisław Nycz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach  

Czas trwania : od godz. 14.30 do godz. 17.20 

Obecni: 

12 radnych na stan 15 

oraz zaproszeni goście – wg listy obecności załączonej do protokołu. 

PRZEBIEG OBRAD: 

Punkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach Stanisław Nycz otworzył XXXIV po 

wyborach sesje Rady Miejskiej w Wilamowicach, powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził , że w sesji uczestniczy 12 

radnych na stan 15, co stanowi o prawomocności obrad. 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał proponowany porządek obrad, który wszyscy 

otrzymali: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu obrad XXXIII sesji rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 9 maja 

2017r. 

4. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Wilamowic wniesionej w dniu 2 marca 2017 r. 

przez Państwa Mariolę i Krzysztofa małż. Czarneckich; 

2) zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Katowicach długoterminowej pożyczki na częściowe sfinansowanie zadania pn.: 

„ Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z budową kanalizacji sanitarnej w Zasolu 

Bielańskim” w wysokości 4.136.922,00 zł;   

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice; 

4) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2017. 

7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje. 

8. Sprawy bieżące rady- wolne wnioski. 

9. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Czy ktoś ma uwagi do porządku obrad?  
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Głos zabrał Burmistrz Marian Trela, poprosił o wycofanie z porządku obrad tematu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej pożyczki na częściowe 

sfinansowanie zadania pn.: „ Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z budową kanalizacji 

sanitarnej w Zasolu Bielańskim” w wysokości 4.136.922,00 zł. 

W dalszej kolejności Burmistrz Marian Trela, poprosił o rozszerzenie porządku obrad o 

podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIII/284/17 Rady Miejskiej w 

Wilamowicach z dnia 9 maja 2017r.w sprawie  zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej pożyczki na 

częściowe sfinansowanie zadania pn.: „ Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z budową 

kanalizacji sanitarnej w Zasolu Bielańskim” w wysokości 4.136.922,00 zł. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Kto jest „za” przyjęciem wniosków Pana Burmistrza? 

„za” – 12 głosów 

-Proponuję wprowadzić dodatkowy temat w punkcie 6.jako podpunkt 1). 

Kto jest „za” obowiązywaniem takiego porządku obrad? 

„za” -12 głosów. 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 9 maja 

2017r. 

4. Zapytania, wnioski, interpelacje. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchylenia uchwały Nr XXXIII/284/17 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 9 

maja 2017 r. w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej pożyczki na 

częściowe sfinansowanie zadania pn.: „ Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z 

budową kanalizacji sanitarnej w Zasolu Bielańskim” w wysokości 4.136.922,00zł; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice; 

3) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2017; 

4) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Wilamowic wniesionej w dniu  2 marca 2017 r. 

przez Mariolę i Krzysztofa małż. Czarneckich; 

7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje. 

8. Sprawy bieżące Rady- wolne wnioski. 

9. Zakończenie sesji. 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 

9 maja 2017r.  

Protokół obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 

9 maja 2017 r. został wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej a obecnie znajduje                   

się na sali obrad. Radni nie zgłosili do protokołu pisemnych poprawek ani uzupełnień.                      

Protokół został podpisany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej i podlega opublikowaniu                                         

w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Punkt 4. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych. 

Radny Michał Sztafiński – Mam dwie sprawy drogowe, pierwsza to ul. Cmentarna w 

Hecznarowicach wiadomo stan tej drogi jest fatalny. Kiedyś rozmawialiśmy, że będzie zlecona 

dokumentacja, czy będzie to w tym roku? Druga sprawa to ul. Zielona w Hecznarowicach, w 

ubiegłym roku został wykupiony teren pod utwardzenie kawałka drogi ok 120 m, jest tam osoba 

niepełnosprawna. Zimą nie ma jak tam dojechać karetka. Proszę aby w miarę możliwości to 

wykorytować i za żwirować, żeby dojazd był do tej posesji. 

Radny Kazimierz Cebrat – Także chciałem zapytać o ul. Cmentarną w Hecznarowicach. 

Drugi temat to sprawa orlika w Hecznarowicach czyli boiska przy ul. Sportowej. Na 

poprzedniej sesji była podejmowana uchwała odnośnie zakupu siatek, chciałem zapytać kiedy 

to będzie zrobione? Dodatkowo również była mowa u nas na zebraniu wiejskim odnośnie 

wymiany piasku na placu zabaw dla dzieci na maty. W tym momencie jest to największa kuweta 

w Gminie Wilamowice. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz- Był u mnie dzisiaj mieszkaniec Wilamowic, 

mianowicie chodzi o sąsiada tutaj naprzeciw kościoła. Przyszedł się skarżyć, że ten rurociąg, 

który idzie przez jego działkę się rozpręża. Zgłaszał również, że wali mu się płot od strony ul. 

Konopnickiej ponieważ ludzie parkują tam samochody jak idą do kościoła. Jest tam co prawda 

znak zakaz postoju, trzeba się temu przyjrzeć. 

Radny Kazimierz Stania – Chciałem zapytać, bo doszły mnie słuchy w sprawie siłowni, 

będzie to realizowane czy nie? 

Punkt 5. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Sołtys Zasola Bielańskiego Tadeusz Dziubek – Widzę tutaj, że ta pożyczka na rozbudowę 

oczyszczalni ścieków u nas na Zasolu jest przełożona. Jaka będzie ścieżka dochodzenia i 

budowy tej kanalizacji z tego tytułu że jest to cały czas odwlekane w czasie.  

Punkt 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchylenia uchwały Nr XXXIII/284/17 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 9 maja 

2017 r. w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej pożyczki na częściowe 

sfinansowanie zadania pn.: „ Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z budową 

kanalizacji sanitarnej w Zasolu Bielańskim” w wysokości 4.136.922,00zł; 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały. 

Temat omówił Burmistrz Marian Trela odnośnie zapytania Sołtysa Zasola Bielańskiego 

Tadeusza Dziubka. 

Podejmujemy dzisiaj uchwałę o uchyleniu uchwały dotyczącej rozbudowy oczyszczalni 

ścieków w Zasolu Bielańskim, ze względu na to że w harmonogramie który złożyliśmy do 

Urzędu Marszałkowskiego na realizację inwestycji mieliśmy termin, że rozpoczniemy w 

czerwcu br. Na początku maja otrzymaliśmy informację z Urzędu Marszałkowskiego, że 

wniosek nasz został przyjęty do realizacji, ale jest uzależniony przede wszystkim od pewnych 

formalnych spraw. Musi byś 5 aktualizacja programu oczyszczalni ścieków podpisana przez 

Ministra Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, na dzień dzisiejszy są to konsultacje w 

związku z przystąpieniem do tej aktualizacji. Nie wiadomo jednak kiedy taka aktualizacja 

będzie zrealizowana. Procedury przetargowe nie zostały rozpoczęte, ponieważ trudno 
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rozpocząć, kiedy nie mieliśmy i nie mamy zapewnionych środków. Następnie, nie możemy 

złożyć w WFOŚiGW wniosku odnośnie dofinansowania na realizację tego zadania. Ponieważ 

nie mamy oficjalnie podpisanej umowy z Urzędem Marszałkowskim na realizację tej inwestycji 

i w związku z tym wycofujemy tę realizację pisząc pismo do Urzędu Marszałkowskiego o 

wydłużenie terminu realizacji tej inwestycji począwszy od 1 stycznia 2018 r. w związku z tym 

będziemy podejmować taką uchwałę, ale już z innymi terminami realizacji. Tak to mniej więcej 

wygląda, nie jest to złośliwość Urzędu Gminy, że nie jesteśmy w stanie zrealizować. Na 

początku stycznia pisaliśmy wniosek odnośnie środków unijnych ,są te pieniądze 

zagwarantowane i na 100 % one będą. Trudno jest rozpocząć procedurę przetargową na 12 mln 

złotych, kiedy nie ma zapewnień z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej i od strony Urzędu Marszałkowskiego. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Czy są jakieś pytania? 

Radny Michał Sztafiński -  Rozumiem, że wszystkie tego typu inwestycje są wstrzymane? 

Burmistrz Marian Trela – Tak, wszystkie kanalizacyjne dotyczy to wielu gmin w Polsce. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz - Kto jest za podjęciem uchwały?  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

„Za” -12, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” -0.  

UCHWAŁA NR XXXIV/289/17 

RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH 

z dnia 31 maja 2017r 

w sprawie 

uchylenia uchwały Nr XXXIII/284/17 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 9 maja 

2017 r. w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej pożyczki na częściowe 

sfinansowanie zadania pn.: „ Rozbudowa oczyszczalni ścieków wraz z budową 

kanalizacji sanitarnej w Zasolu Bielańskim” w wysokości 4.136.922,00zł; 

*** 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice; 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz oddał głos pani Skarbnik Zycie Blachura-Majdak, 

która omówiła informacje o dochodach i wydatkach budżetowych oraz o zmianach w WPD. 

Następnie Pani Skarbnik odczytała projekt uchwały.  

Radny Michał Sztafiński – Mam pytanie odnośnie środków przeznaczonych na adaptacje 

poddasza w Starej Wsi. Prosiłbym o przybliżenie tematu. Jaki to zakres robót tam będzie, na 

ile przetarg wyszedł i kiedy te prace będą? 

Zastępca Burmistrza Stanisław Gawlik – Jesteśmy po otwarciu ofert na prace remontowo-

budowlane związane z adaptacja poddasza w szkole w Starej Wsi. Spłynęła tylko jedna oferta, 

mianowicie jest to firma DAN-REM pana Jana Sadloka. Kwota ogólna tego zadania, szerokiego 

zadnia jak się okazuje bo sama adaptacja poddasza na budowę klas lekcyjnych oraz zaplecze 

socjalne nie było by tak kosztowne, ale doszło tam zabezpieczenie przeciwpożarowe, którego 

wymogi musimy spełnić w Straży Państwowej. Oferta została złożona na kwotę 787 tyś 

złotych, mogę się o jakiś tysiąc mylić. Wykonawca został powiadomiony o tym, że będziemy 
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realizować te zadania. Realizacja robót została zaplanowana na miesiące letnie. Jeżeli chodzi                           

o zakres robót to dwie sale lekcyjne, pomieszczenie świetlicowe i zaplecze sanitarne. Skoro 

jesteśmy w temacie remontów, chcę powiedzieć że również w szkole w Hecznarowicach 

została zlecona modernizacja sanitariatów, jest to kwota ok 150 tyś złotych. Od 12 czerwca 

firma, która ma wykonać te zadnie będzie się tam rozglądać. Koniec prac jest przewidziany na 

20 sierpnia. Te remonty są niestety bardzo kosztowne.  

Przewodniczący RM Stanisław Nycz- Czy są jeszcze jakieś pytania? – Nie widzę. 

- Kto jest „za” podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

„za” – 12 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

UCHWAŁA NR XXXIV/290/17 

RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH 

z dnia 31 maja 2017r 

w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice 

*** 

3) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2017; 

Skarbnik Gminy Zyta Blachura- Majdak odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Czy są jakieś pytania? – Nie widzę. 

- Kto jest „za” podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

„za” – 12 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

UCHWAŁA NR XXXIV/291/17 

RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH 

z dnia 31 maja 2017r 

w sprawie 

wprowadzania zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2017 

*** 

4) rozpatrzenia skargi na Burmistrza Wilamowic, wniesionej w dniu 02 marca 2017r. przez 

Państwa Mariole i Krzysztofa małż. Czarneckich; 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Wilamowicach  

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wilamowicach realizując Uchwałę Nr XXXII/275/17 

Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 15 marca 2017 r. w sprawie skargi na Burmistrza 

Wilamowic, wniesionej w dniu 02 marca 2017r. przez Państwa Mariolę i Krzysztofa małż. 

Czarneckich.  
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Komisja po przeanalizowaniu dokumentów i wysłuchaniu stron oraz mając na uwadze 

planowaną termomodernizację budynku przy ul. Bielskiej 51 w Pisarzowicach w 2017 r., uważa 

skargę na wyjaśnienia Burmistrza Wilamowic wniesioną w dniu 02 marca 2017r. przez Państwa 

Mariolę i Krzysztofa małż. Czarneckich za bezzasadną.  

Salę opuściła Skarbnik Gminy Zyta Blachura-Majdak  

W sprawie wniesionej skargi głos zabrała Pani Mariola Czarnecka zam. Pisarzowice: 

Jest mi niezręcznie, że doszło do tej skargi. Chciałem przeprosić w imieniu swoim i swojej 

rodziny. My jako ludzie prości nie zdajemy sobie często sprawy, że możemy komuś nastręczyć 

kłopotów. Nasza rodzina jako osoby niepełnosprawne, to że ja z mężem jeszcze stoimy to jest 

naprawdę cud, dziękujemy Bogu za to, dziękujemy również Urzędowi Gminy oraz wszystkim 

Państwu, że ze zrozumieniem  podeszliście do tej skargi. Choroby mają to do siebie, że potrafią 

położyć, nasz syn to naprawdę chore i biedne dziecko. Ma 16 lat, cieszymy się że stoi i chodzi 

mino że jest naprawdę bardzo ciężko chory. W tej skardze chodziło o to, że po prostu ciężko 

nam było płacić ten gaz z tego względu, że rehabilitacja jest płatna w tej chwili, leczenie i leki 

to kolosalne sumy pieniędzy. Jestem jedyną osobą w rodzinie, która jeszcze w miarę 

powiedzmy pracuje psychicznie bo reszta jest do wymiany. Próbuję nad tym panować, dzięki 

Bogu się trzymam, rehabilituje się żebym mogła podołać problemom wychowawczym syn. Nie 

jest łatwo wychowywać człowieka niepełnosprawnego intelektualnie, który wchodzi w dorosłe 

życie a ma tyle chorób. Natomiast jeżeli chodzi o rachunki za gaz, wiem że piec gazowy jest 

wspaniały, ekologia i w ogóle. Jednak ta sytuacja nas w pewnym momencie przerosła, ja pana 

Burmistrza i Rade naprawdę bardzo szanuję, cała moja rodzina was szanuje. Mój mąż ma 

jednak trochę nie wyparzoną buzię bo jest bardziej chory ode mnie niestety nic na to nie mogę 

poradzić. Natomiast jest to tez człowiek prosty taki przyziemny nie panuję nas sytuacją 

psychiczną no i obraził pana Burmistrza, za co jeszcze raz chciałam przeprosić. Ja nie mam 

żadnych pretensji, po prostu było nam bardzo ciężko płacić tak wysokie rachunki za gaz, ze 

względu na to że leczenie, rehabilitacja jak również to, że dziecko ma rozmiar buta 53, nie 

wiem czy nie będzie zaraz 54. Niezmiernie ciężko jest kupić takie buty, wręcz graniczy to z 

cudem. Pomagają nam w tym obcy ludzie. Dziecko ma niedowagi ok. 30 kg, waży 59 kg przy 

prawie 2 metry. Mamy z nim duże problemy, ucz się średnio, do tego ma problemy żywieniowe 

nie chce jeść. Ma dietę bezglutenową oraz nie może jest rzeczy z laktozą. Raz jeszcze 

przepraszam z całego serca pana Burmistrza, pana Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz 

wszystkich Państwa, tak jak podkreślam jest mi to niezręcznie, ale tak szczerze powiem jako 

ludzie prości za bardzo nie mieliśmy innego wyjścia, nie było woli porozumienia. Może coś 

nie dograło, nie chodzi o to aby kogoś zaszczuć, ale mi jako prostej osobie ciężko jest się 

czasem dogadać. Każdy z nas ludzi jest inny. W szkole podstawowej wychowywano mnie w 

ten sposób, że zawsze trzeba mieć uniżony umysł, być uczciwym oraz żeby zawsze umieć 

przedstawić swoją sytuację, Staram się to robić przez tyle lat ile żyje . Nasz pan Burmistrz jest 

naprawdę wspaniała osoba, znam go tyle lat. Wiadomo, że nieraz się nie dogadujemy to jest 

normalne, naprawdę jeszcze raz z całego serca przepraszam pana Burmistrza, że wniosłam tą 

skargę, ale chyba zabrakło mi tej nici porozumienia. My jako rodzina biedna nie jesteśmy w 

stanie płacić tak dużych rachunków. Jest mi naprawdę bardzo przykro, że doszło do takiej 

sytuacji 
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Radny Andrzej Nycz – Chciałem zapytać, bo po wypowiedzi Pani Czarneckiej rozumiem to 

tak, Pani Czarnecka przeprasza Pana Burmistrza i Radę, to może chce Pani wycofać skargę? Z 

tej wypowiedzi tak zrozumiałem. 

Mariola Czarnecka zam. Pisarzowice – Nie wiem jak się do tego odnieść, jestem pierwszy 

raz w życiu w takiej sytuacji.  

Radny Andrzej Nycz – Czyli jest Pani bardzo przykro i przeprasza Pani Burmistrza, ale 

podtrzymuje Pani skargę? 

Mariola Czarnecka zam. Pisarzowice – Nie wiem jak się do tego odnieść, chciałabym to 

anulować wszystko najlepiej i chciałabym aby Państwo mnie źle nie zrozumieli, że to był 

zamach z mojej strony czy coś w kierunku Pana Burmistrza. 

Adwokat Edward Grzywa – Skarga została wniesiona przez obojga małżonków, więc Pani 

Czarnecka sama nie może wycofać skargi. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Dziękuję bardzo, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 

Nie widzę. Więc ja mam propozycję, ponieważ przechodzimy do przygotowania uchwały 

odnośnie skargi na Burmistrza, w związku z tym moje pytanie jest takie jaka uchwałę mamy 

przygotować. Prosiłbym o zgłoszenie formalnego wniosku o treści czy skarga jest bezzasadna 

czy przyjmujemy skargę na Burmistrza. 

Radny Marian Rozner – Ja chciałbym zgłosić taki wniosek, ponieważ po wysłuchaniu 

Komisji Rewizyjnej oraz Pani Czarneckiej uważam że ta skarga jest bezzasadna.  

Przewodniczący RM Stanisław Nycz –wobec tego daję taki wniosek pod głosowanie. 

- Kto jest „za” tym aby przygotować uchwałę, która będzie mówić, że skarga na Burmistrza 

Wilamowic jest bezzasadna? 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

„za” – 12 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

Salę opuścił Radny Władysław Carbol. (11/15 stan radnych) 

Salę opuściła Pani Mariola Czarnecka. 

 PRZERWA W OBRADACH – 40 min. 

*** 

Po przerwie nastąpiło wznowienie obrad sesji . 

 Przewodniczący RM Stanisław Nycz odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

- Czy są jakieś pytania lub uwagi? – Nie widzę. 

- Kto jest za podjęciem uchwały? 

W głosowaniu brało udział 11 radnych, 

 „za” – 11 głosów, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 

UCHWAŁA NR XXXIV/292/17 

RADY MIEJSKIEJ W WILAMOWICACH 

z dnia 31 maja 2017r 

w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Burmistrza Wilamowic, wniesionej w dniu 02 marca 2017 r. 

przez państwa Mariolę i Krzysztofa małż. Czarneckich. 

*** 
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Punkt 7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Marian Trela: 

Odnośnie ul. Cmentarnej w Hecznarowicach – Na dzień dzisiejszy w budżecie gminy jest 

przyjęta część środków na opracowanie dokumentacji. W tej chwili czekamy na inwentaryzacje 

przebudowy chodnika koło kościoła przez Starostwo Powiatowe. Czekamy jakie będą rzędne 

oraz jakie są przekroje rury i wtedy będziemy musieli zastanowić się w jaki sposób wykonać tą 

kanalizację oraz odwodnienie. Trzeba zrobić dokumentację na tą ulice i zrobić to porządnie. 

Odnośnie ul. Zielonej w Hecznarowicach – Będziemy zaraz po przetargu i na pewno 

będziemy chcieli ten odcinek utwardzić i wyżwirować, żeby był dojazd do tego budynku. 

Odnoście boiska na ul. Sportowej -  Siatki zostaną zakupione w najbliższym czasie, mamy 

już oferty. Najniższa oferta to 9936 zł i będzie to zamontowane w najbliższym czasie. Koszt 

wymiany piasku na gumowe maty wynosi 62 tyś. Złotych. Są to straszne pieniądze przebudowy 

tego wszystkiego. Na pewno musimy się nad tym zastanowić. 

Odnośnie wniosku Przewodniczącego RM – Temat jest nam znany, wymieniamy 

sukcesywnie te rury. W tej chwili postanowiliśmy, że wymieniony na tym odcinku 60 m rury, 

ale to już z prawdziwego zdarzenia będzie trzeba zrobić korektor. Do końca roku postaramy się 

to wykonać. Zostało to już powiedziane za zebraniu zarządu osiedla. 

Odnośnie siłowni zewnętrznych – Sprawa się przeciąga, konkurs zostanie ogłoszony od 20 

czerwca do 20 lipca przez Lokalną Grupę Rybacką, będzie składany wniosek na te siłownie. 

Na dzień dzisiejszy gmina nie może złożyć takiego wniosku, mogą to złożyć stowarzyszenia i 

mamy tak uzgodnione ze Stowarzyszeniem LKS Pasjonat Dankowice, że będzie składać taki 

wniosek. My udzielimy dotacji w ramach wkładu własnego z budżetu gminy i będziemy chcieli 

żeby ten wniosek przeszedł. 

Burmistrz Marian Trela – Mam jeszcze temat, który chciałem Państwu przybliżyć, wiadomo 

weszła w życie reforma oświaty. Bardzo dużo było takich informacji, że na wszystko są 

pieniądze m.in. na remonty. Okazało się ze były to tylko takie słowa. W związku z tym, że 

jesteśmy już po arkuszach organizacyjnych na następny rok wiemy mniej więcej jakie koszty 

będą. Proponuję w związku z tym takie wspólne posiedzenie trzech komisji, żeby przedstawić 

jak to mniej więcej wygląda. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Posiedzenie wspólne wszystkich komisji proponuję 

aby odbyło się 14 czerwca tj. środa o godz. 14.30. 

Punkt 8. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – odczytał pismo Prezesa Rady Ministrów co stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

- Czy są jakieś pytania? 

Radny Michał Sztafiński – Chciałem zapytać bo kilkanaście lat temu przybyła do Wilamowic 

rodzina z Kazachstanu, jak to wygląda na dzień dzisiejszy?  

Burmistrz Marian Trela- Ta rodzina jest samodzielna, dostosowali się do istniejącego 

środowiska.  
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Punkt 9. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący RM Stanisław Nycz – Podziękował wszystkim za udział w XXXIV sesji Rady 

Miejskiej w Wilamowicach i ogłosił jej zakończenie ( godz. 17.20).  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Wilamowicach 

Stanisław Nycz 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Lasoska 

 

 

 


